
 

   

 

JOHANNES  KÄISI  SELTSI  ÜLDKOOSOLEKU  PROTOKOLL   
 

 

Tallinn                      30. november 2018 

 

Algus 16.15, lõpp 16.50 

 

Juhataja: Aina Alunurm 

Protokollija: Kaja Lepik  

Võtsid osa: 16 seltsi liiget (nimekiri lisatud) 

 

 

PÄEVAKORD: 

1. Võrgustike juhtimise koolituse lõputöö tutvustus 

2. Ülevaade seltsi tegevusest 2018. aastal 

3. Ettepanekud 2019. aasta tegevusteks 

 

 

KUULATI: 

 

1. Võrgustike juhtimise koolituse lõputöö tutvustus 

 

AINA ALUNURM 

Esitas võrgustike juhtimise koolituse lõputöö, mille koostasid osalejad Aina Alunurm, Anne 

Koppel ja Kaja Lepik. Töös on välja toodud seltsi hetkeseis ning tulevikuplaanid. 

 

2. Ülevaade seltsi tegevusest 2018. aastal 

 

AINA ALUNURM 

Tegi ülevaate seltsi tegevustest lõppeval aastal: 

- toimusid piirkondlikud töötoad 

- suvekool asendus sügiskooliga, sest leping HTMigaa hilines (sõlmiti alles juunis) 

- anti välja preemiad 

- EV 100 puhul ilmus kalender 100 J. Käisi mõttega 

- toimetati ja ilmus J. Käisi teos “Õpetuse alused ja teed” 

 

3. Ettepanekud 2019. aasta tegevusteks 

 

AINA ALUNURM 

Juhatuse poolt on tulnud järgmised mõtted: 

- luua seltsi koduleht; 

- piirkondlike tegevuste läbiviimine piirkondlike juhtide abil, tegevuse  viimine Virumaa 

suunas, sh venekeelsetesse asutustesse; 

- raamatuesitlused; 

- suve- või sügiskool? 



 

   

 

MAIA PUNAK 

Draamaõpetajate seltsile sobib august. 

 

TAIMI SCHMIDT 

Kuidas ssaan teda, kes kuuluvad piirkonda? 

 

AINA ALUNURM 

Info liigub listi kaudu, saan saata nimekirja. 

 

ANNE KOPPEL 

Oma kodulehele saab vastava info edaspidi panna. 

 

VALVE PEEBU 

Head ideed on elulugude jutustamine, tundide külastamine, artiklite kirjutamine, ülikoolidega 

koostöö. Külastada võiks Soome koole. Olulised teemad on HEV laste õpetamine, liitklasside 

küsimus (olen nõus esinema).  

 

AINA ALUNURM 

Koostame andmebaasi seltsi liikmetest, kes oleksid nõus töötubades esinema. 

Alustame eeltööd 2020., juubeliaastaks. 

 

KAJA LEPIK 

Üldkoosolekuks võiks planeerida ka järgmisel aastal novembrikuu viimase reede. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aina Alunurm         Kaja Lepik 

Koosoleku juhataja      Protokollija 

 

 

  

 

 


